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Abstract (en)
The invention relates to a combustion chamber comprising a pre-mixing chamber. According to the invention, the walls of this pre-mixing chamber
comprise cells (26), the face of which delimiting the pre-mixing zone is made of a first material which is resistant to a maximum operating
temperature, and which cells are filled with a second material, the melting temperature of which is comprised between normal and maximum
operating temperatures, and the latent melting heat is greater than 400 kilojoule/kilogramme mass. One application is the production of a combustion
chamber comprising injectors for the idling and full-gas operating states. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à une chambre de combustion comportant une chambre de prémélange. Selon l'invention, les parois de cette chambre
de prémélange comportent des alvéoles (26), dont la face limitant la zone de prémélange est constituée en un premier matériau résistant à une
température maximale de fonctionnement, et qui sont emplies d'un deuxième matériau, dont la température de fusion est comprise entre des
températures normale et maximale de fonctionnement, et dont la chaleur latente de fusion est supérieure à 400 kiloJoule/kilogramme masse. Une
application est la réalisation d'une chambre de combustion comportant des injecteurs pour les régimes du ralenti et de plein gaz. <IMAGE>
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